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國立政治大學圖書館數位電子看板借用申請表 
Application Form for the Electronic Notice Board of the NCCU Libraries 

 
 

 

承辦人：                             主管：                           

申請人 

Name 
 

教職員號/ 

學號 

NCCU No. 

 
單位/系所 

Department 
 

聯絡電話 

Phone 
 Email  

單位/系所主管簽章 

Section Chief 
 

單位核章 

Section Stamp 
 

借用日期 

Date 

 

年(y)  月(m)  日(d)  —   年(y)  月(m)  日(d) 

註：一次申請以不超過 2週為限 

檔案類型 

File Type 

請選擇欲播放檔案之格式，同一時段播放內容限同一類型： 

影片：□ MPEG □ AVI □ VOB □ SWF □ MOV □ DAT 

      影片片長：____分____秒 

圖像：□ JPEG □ BMP □ GIF 

網頁：□ HTML □ MHT 

簡報：□ PPT 

用途 

Purpose 
 

 
注意事項(Note)： 
1. 申請單位須於借用日一週前提出申請並提供相關檔案。 

The applicant should file for application one week ago before the broadcasting date. 
2. 申請單位須自行製作播放之內容（含版面編排與設計），詳細製作細節請電洽校內分機 63182。

All the contents should be prepared by the applicant, including layout and design. For details, 
please contact librarians, TEL: 63182. 

3. 播放內容（作品）不可涉及商業廣告、圖利他人之用。 
The content should not be commercial or be beneficial to any other person. 

4. 播放內容（作品）需遵守智慧財產權法相關之規定，如有涉及侵權之行為，經查證屬實者，
本館將取消播放，相關法律責任由申請者自行負責。 
The content should be bound by the Intellectual Property Law. If it is involved with any 
infringement, the library holds the right to terminate the broadcasting, and the concerned person 
should be responsible for the consequential lawsuit. 

5. 播放內容請燒錄至光碟，並連同申請表送至圖書館推廣服務組。 
Please copy the content to a disc and submit it with the application form to the Reference Services 
Section of Main library. 

6. 圖書館保有最後決定播放與否之權力。 
The library serves the final right to accept or reject the application.  


